

Higher Wages for Early Childhood Educators (ECEs)

Operators, please share this communication with your staff and Boards.

Today at 12 pm, the Honourable Minister Becky Druhan and Federal Minister Mona Fortier, are announcing improved wages for ECEs.

To watch or listen to the live public announcement as it's happening visit [Facebook.com/nsgov](https://www.facebook.com/nsgov) or [YouTube.com/nsgov](https://www.youtube.com/nsgov)

The News Release will be available at [News Releases - Government of Nova Scotia, Canada](#)

Two sector calls, to accommodate different schedules, are happening today to provide more details about the announcement. We encourage ECEs, Operators and anyone interested in learning about ECE compensation to attend. Tomorrow, a session recording will be posted at childcarenovascotia.ca/ECECompensation.

Click the link below at your preferred time to join:

3 pm Sector Call: [Click Here](#)

7 pm Sector Call: [Click Here](#)

Tomorrow, we will send an information package to funded, licensed child care Operators. The package will have resource materials that should be shared with ECEs. For Board-governed operations, please share the package with your Board. All materials will be posted online at childcarenovascotia.ca/ECECompensation.

ECEs will likely have questions about timeline, process, and compensation details. Our website will contain what you need to know to stay in the loop. Visit the website for more information, beginning tomorrow at childcarenovascotia.ca/ECECompensation

Operators will likely have questions as they work with the Department to make increased wages for ECEs a reality. We know you're anxious to make the change happen, and we're here to help you.

We have set up a series of virtual information sessions to walk you through administrative details and what you need to know. Please register for a session by selecting one of the links below.

Thursday October 13 @ 10 am	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,4zenetppN0q3yMFmCfpe_Q,vhfAB2ELbUCb2NgWWmiTyA,3WUNEFuT60qZVOAbbmsWJQ?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
Thursday October 13 @ 2 pm	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,CNVMw59vyE6tPGtKLGqvyg,LUtp_4N9_0Opi4BBH3oxyA,tNkkUqrvMk6WcY3SZr7NSw?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db

Thurs day Octob er 13 @ 6 pm	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,o7oxC6GMFkifcGH0rbKNQ,DID3CBhQ4U2gEoqkzydGrA,U_GF1G5qJ0q37AFX0Lph3Q?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
---	---

Friday Octobe r 14 @ 10 am	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,JamZdlcQ6kWOH3JWx--dkg,EvXBeU7Fn0KBBBMfN_R4rQ,1wMtqlltrEGVUennMehKcg?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
Friday Octobe r 14 @ 2 pm	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,-tRI_t3oAUa9qSn-lmW4bg,QMpvLLL3F0Oo7nykysF-JQ,m5zrGj6U5kyzXEdhiB70MQ?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
Friday Octobe r 14 @ 6 pm	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,8ANnsglijgEaCfp9zGq70jw,M8kHFwLe00Ksa14AjP0vrg,-LEFe_NVaU-mXCBrTzx-lw?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db

Early Childhood Development Consultants will be reaching out to Operators over the next few days to check-in and to ensure you and your ECEs have access to the information you need.

If, after reviewing the Operator information package and attending an information session you still require support, you can email us at ECDSGrants@novascotia.ca or contact your consultant.

On behalf of the Department of Education and Early Childhood Development, thank you for your support and enthusiasm as we mark this milestone for ECEs in Nova Scotia.

Sincerely,

Pamela AuCoin and Tracy Crowell

Exploitants : veuillez diffuser ce message à votre personnel et votre conseil.

Aujourd'hui à midi (12 h), l'honorable Becky Druhan, ministre, et Mona Fortier, ministre fédérale, annoncent des salaires plus élevés pour les EPE en Nouvelle-Écosse.

Pour regarder ou écouter l'annonce publique en temps réel, visitez le [Facebook.com/nsgov](https://www.facebook.com/nsgov) ou [YouTube.com/nsgov](https://www.youtube.com/nsgov).

Le communiqué de presse sera affiché ici : [News Releases - Government of Nova Scotia, Canada.](#)

Deux appels auront lieu aujourd'hui afin d'accommoder les différents horaires; pendant ces appels, on fournira d'autres détails sur l'annonce au secteur. Nous encourageons les EPE, les exploitants et

tous ceux qui s'intéressent à la rémunération des EPE à y assister. Demain, un enregistrement de la séance sera affiché à childcarenovascotia.ca/ECECompensation

Cliquez le lien ci-dessous pour assister à l'appel que vous préférez :

Appel au secteur de 15 h : [Click Here](#)

Appel au secteur de 19 h : [Click Here](#)

Demain, nous enverrons une trousse d'information aux exploitants de centres agréés de garde d'enfants recevant un financement. La trousse contiendra des ressources à faire suivre aux EPE. Les exploitants gouvernés par un conseil doivent présenter la trousse à ce conseil. Toutes les ressources seront affichées en ligne à childcarenovascotia.ca/ECECompensation

Les EPE auront sans doute des questions sur la ligne de temps, les processus et les détails concernant la rémunération. Notre site Web contiendra les informations dont vous avez besoin pour rester à jour. À partir de demain, visitez le site Web pour obtenir d'autre information : childcarenovascotia.ca/ECECompensation

Les exploitants auront sans doute des questions alors qu'ils collaborent avec le ministère afin de mettre en vigueur les augmentations des salaires des EPE. Nous savons que vous êtes impatients d'effectuer ces changements, et nous sommes là pour vous aider.

Nous avons organisé une série de séances d'information virtuelles pour vous expliquer les détails administratifs et tout ce que vous devez savoir. Veuillez vous inscrire à une des séances en choisissant un des liens ci-dessous.

Jeudi 13 octobre à 10 h	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,4zenetppN0q3yMFmCfpe_Q,vhfAB2ELbUCb2NgWWmiTyA,3WUNEFuT60qZVOAbmsWJQ?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
Jeudi 13 octobre à 14 h	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,CNVMw59vyE6tPGtKLGqvyg,LUtp_4N9_00pi4BBH3oxyA,tNkkUqrvMk6WcY3SZr7NSw?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
Jeudi 13 octobre à 18 h	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,o7oxC6GMFkifcGH0rbKNQ,DID3CBhQ4U2gEoqkzydGrA,U_GF1G5qJ0q37AFX0Lph3Q?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db

Vendredi 14 octobre à 10 h	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,JamZdlcQ6kWOH3JWx--dkg,EvXBeU7Fn0KBBBMfn_R4rQ,1wMtqILtrEGVUennMehKcg?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
Vendredi 14 octobre à 14 h	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkoL-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,-tRl_t3oAUa9qSn-lmW4bg,QMpvLLL3F0Oo7nykysF-

	JQ,m5zrGi6U5kyzXEdhiB70MQ?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db
Vendredi 14 octobre à 18 h	https://teams.microsoft.com/registration/EzOyjnXORUOlail6JBK02w,-MVoaL2kVkol-dG8htMEWA,W1-XSx5mU0yY38FdtcvfLA,8ANnsgIlgEaCfp9zGq70jw,M8kHFwLe00Ksa14AjP0vrg,-LEFe NVaU-mXCBRTzx-lw?mode=read&tenantId=8eb23313-ce75-4345-a56a-297a2412b4db

Des consultants en développement de la petite enfance communiqueront avec les exploitants au cours des prochains jours afin de faire une mise au point et d'assurer que vous et vos EPE avez accès à l'information dont vous avez besoin.

Si vous avez examiné la trousse d'information des exploitants et assisté à une des séances d'information et vous avez toujours besoin d'aide, vous pouvez communiquer avec nous par courriel à ECDSGrants@novascotia.ca ou communiquer avec votre consultant.

De la part du ministère de l'Éducation et du Développement de la petite enfance, nous vous remercions de votre soutien et de votre enthousiasme alors que nous soulignons ce jalon important pour les EPE en Nouvelle-Écosse.

Veillez agréer nos salutations distinguées.

Pamela AuCoin et Tracy Crowell